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1. Meddelelser fra koordinator og studiesekretær 

• Husk tilmelding til undervisning og eksamener i STADS (sidste frist den 1. oktober) 
• Det er muligt at låne en diktafon hos studiesekretærerne på 3. etage i bygning 12 

 

2. Generelt om semestret 

Klinikken rum 12.01.062:  

• Der er trangt i lokalet. 
• Studerende ønsker en fælles oprydnings- og rengøringspolitik for rummet, fordi det bruges af to 

semestre. 
• Lokalet er indelukket. Vinduet kan kun åbnes ganske lidt. Sekretæren opfordrede til, at studerende 

melder det ind via Building Support. 
 
Valgfag: 

• Ingen studerende har valgt det nye valgfag (Kinematiske og kinetiske analyser af kroppens 
bevægelser). Semesterkoordinator holdt en kort introduktion til valgfag, men kunne ikke rigtigt 
fortælle om det nye fag. Der var heller ingen modulbeskrivelser klar, da der skulle vælges fag. 

• Studerende fik modstridende oplysninger om, hvornår de skulle tilmelde sig valgfag, og den endelige 
besked kom med kun to ugers varsel inden fristen den 1. juni. 

 
Studerende ønsker om muligt at få adgang til det anatomiske bibliotek. 
 
Studerende spurgte ind til, om databehandleraftalen skal underskrives i hånden. Sekretæren svarede, at det 
er nok, at aftalen sendes fra AAU-mailen – det betragtes som en underskrift. 
 
Kandidatspecialet: Jesper spurgte, om studerende har ønske om info inden længe. En studerende foreslog, at 
der bliver holdt et infomøde, hvor vejledere kommer og pitcher sine idéer. 
 

3. Feedback og dialog om modulerne med udgangspunkt i semesterbeskrivelsen 

• Vurdering af muskuloskeletal funktion: 
Kurset kører fint. 
 

• Præstationsfremmende træning: 
Kurset kører fint. 
 

• Diagnostisk ultralydsscanning: 
Kurset kører fint. 
 
Workload i kurset er ujævn hen over semestret. Det ønskes forbedret – især for at alle 
projektgruppemedlemmer kan opleve rimelig ens workload, uanset hvilke fag de følger. 
 

• Udvidet modul for håndtering af patienter med nakke og rygsmerter: 
Kurset kører fint. 
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4. Projektstatus 

En gruppe mangler respons fra vejleder. Projektvejledning foregår pr. telefon, hvilket ikke opleves optimalt. 
Jesper opfordrede til forventningsafstemning med vejlederen, og gruppen var enig i det. 

En gruppe oplever udfordringer med at komme på rygambulatoriet, fordi åbningstiderne falder sammen med 
studerendes undervisning. Det er svært at passe undervisningsskemaet efter ambulatoriet. Jesper opfordrede 
til at overveje, at nogle i gruppen tager ind på ambulatoriet, mens andre følger undervisningen.  

En gruppe kommenterede, at deres patienter har været i Farsø og er blevet undersøgt, når de kommer til 
sygehuset. Derfor føler studerende, at deres rolle bliver i form af genoptræning. Det svarer ikke til de 
studerendes forventninger for 3. semester. 

Nogle studerende ville ønske, at projekterne kunne lære dem mere nyt, f.eks. gennem mere samarbejde med 
praktikstedet. Det er spændende og relevant at tage udgangspunkt i klinisk praksis, men de efterspurgte at 
blive mere udfordret. Nogle oplever sig fastlåst af, at de er blevet vejledt til at holde sig til klinikkens 
problemstillinger, og de ønsker mere mulighed for udfoldelse. 

Grupperne og Jesper drøftede rammerne for, at studerende kan komme med flere idéer til klinikkernes 
praksis. Klinikkerne har ikke så meget tid til refleksion, så det vil være godt, hvis studerende kan komme med 
sine refleksioner. 

Studerende spurgte ind til kravene til projektet i forhold til journaler og cases. Jesper informerede om, at der 
ikke skal journaler med. Det fremgår af semesterbeskrivelsen, at der skal en case-rapport med. Studerende 
blev opfordret til at melde tilbage til semesterkoordinator om, hvad de ønsker specificeret i 
semesterbeskrivelsen fremover. 
 

5. Evaluering af det fysiske, digitale og sociale studiemiljø 

Rengøringen er fortsat forstyrrende. Der er meget støj i de åbne studiemiljøer. 

De fleste grupperum bliver meget tætte. 
 

6. Eventuelt 

Mulig fællesfaglig temadag med 1. semester: De studerende har ikke overvejet det endnu, men der er 
interesse for at prioritere det. Dog skal studerende selv arrangere det, og der har ikke været tid endnu. 

Mulig journal club med 1. semester: Der er interesse for det, men igen har der ikke været tid endnu. 

Sekretæren opfordrede til, at kursusevalueringen gøres mere præcis på semestergruppemøder og til den 
afsluttende semesterevaluering – også når kurserne går godt. Det vil hjælpe studieledelsen til at se, hvad der 
fungerer godt og bør fastholdes fremover. 


